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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen tapasztalatok állnak rendelkezésre az 
áldozatsegítő központok működése kapcsán?" 

Tisztelt Miniszter asszony!

A hazai áldozatsegítés fontos mérföldkövéhez érkezett, amikor a 2017-ben az Igazságügyi 
Minisztérium megteremtette az áldozatsegítő központok hálózatának alapjait. A budapesti központ 
kialakítása után a miskolci és a szombathelyi, majd az idei évben már a pécsi központ is 
megkezdhette működését. Az intézmény ünnepélyes megnyitóján elhangzottak szerint a 
minisztérium olyan rendszer létrehozását tűzte ki céljául, amelyben a hatóság is aktív cselekvőként 
lép fel az áldozatok támogatásában. Ezért az áldozatsegítés évének is nyilvánított 2020-as évben 
600 millió forintot különítenek el a budapesti, miskolci, szombathelyi és a pécsi áldozatsegítő 
központok működésére. A kormányzati tervek értelmében 2025-re már minden megyében 
elérhetővé tennék a központ szolgáltatásait a bűncselekmények áldozatainak számára. Ezért 
kiemelten fontosnak tartom, hogy a központok eddigi működésének tapasztalatai elérhetőek 
legyenek. A kérdés tisztázásához számos statisztikai adat megismerésére van szükség.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter asszonyt:

1. Hány megkeresés érkezett havi bontásban az idei év során az áldozatsegítő központokba október 
31-ig bezárólag?

2. Hányszor nyújtottak segítséget családon belüli erőszakos esetek kapcsán Budapesten, Pécsett, 
Miskolcon és Szombathelyen az áldozatsegítő központok?

3. Hány fő alkalmazott van az egyes áldozatsegítő központokban, az alkalmazottak milyen 
végzettséggel és milyen gyakorlattal rendelkeznek?

4. Mikor tervezik a következő központ megnyitását, mikor lesz a tervezett intézményrendszernek 



minden megyében irodája?
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